
 

REFERAT  
BETYRELSESMØDE – OFFENTLIGT 
 Afholdt tirsdag D. 26-11-2020 

Deltagere:  Inge Britt, Signe, Iben, Karina, Henriette, Marie(referent), Torben (Afbud Mary)  

Introduktion af Torben. Torben syntes han er blevet taget rigtigt godt i mod af opstalder. Hvilket er rigtigt dejligt at 

høre. 

I denne uge vil han begynde at opsætte den nye silo, som skal stå i laden. 

Vi skal have lavet noget PR omkring Hjørring rideskole, med ledige bokse, vi skal være mere synlige på de sociale 

medier. 

Økonomi: 

Vi har mistet rigtigt penge i år. Bla. På 4 stævner og dyrskue. 

Der kommer hektar støtte i december måned. 

Vi vil undersøge om der kan plantes pil, til at suge noget af vandet på vores folde. 

Personale: 

Der har været personale møde, personalet er gode til at holde sammen, støtte hinanden og hjælpe hinanden. 

Personalet mangler en ny wrap vogn, eller få repareret den gamle. 

Der er desværre stadig for mange der er i stalden for mange timer, det hedder stadigt ”rid og Skrid” 

Stævneudvalg: 

Der har været møde i stævneudvalget. Vi skal med til møde i distrikt 14.  

Henriette vil sidde med spring stævnerne og Berit med dressurstævnerne.  

Der vil blive holdt et equipe kursus for dem der sidder i stævne udvalget, når restriktionerne tillader det. 

Forretningsudvalget: 

Opsætning af klubbens nye system er i gang. 

Der en liste fra december 2019 med skyldnere i klubben, der vil blive snakket med alle folk der står der på. 

Indkommende forslag: 

Det vil fremover være muligt at booke tider i hele weekenden i den lille hal. Til både spring og longering. Der vil 

komme et nyt skema over hele dagene. Hallen kan bookes hele dagen og ikke kun fra 13 til 16. 

Der vil komme nye skilte op med fold regler. Trekanten bliver til fælles fold, til både hopper og vallakker. Så alle kan 

få mulighed for længere foldtid til deres heste. Torben er i gang med at gå hegnene igennem på rideskolen. 

 Næste bestyrelsesmøde 15.12.20 


